
Bestyrelsesreferat fra 08-02-2011. 

Tilstede var: Hanne Hasager, Elin Andersen, Gerd Cameron, Thomas Wulf, Gert Schönberg, Jeanette Balkan. 

Fraværende: Guy Pucill. 

 
Dagsorden: 
 
 
1.  
Nyt fra formanden, herunder orientering om formandsmøde i 3B samt kommende dialog med 3B. 
  
2.  
Aktivitetsliste – vedlagt 
  
3.  
Bordet rundt 
  
4.  
Evt. 
 

Ad. 1. 
Nyt fra formanden. 
 
Jeanette fortalte, at hun havde været til formandsmøde i 3B. Dette møde var ikke en erstatning for 

foreningsmøder, men et tiltag for at styrke dialogen mellem 3B og ”kunderne”. 

 

Den nye driftsstruktur i 3B blev præsenteret på formandsmødet. Det betyder for Grønhøj, at vi får 

en ny afdelingsinspektør der hedder Lasse Asp. Men hvornår Lasse officielt tiltræder er endnu ikke 

kendt. 

 

Mødet er også en forløber for de nye serviceaftaler, der skal udarbejdes mellem 3B og Grønhøj. I 

overskrift går det ud på, at man får hvad man betaler for. De nærmere detaljer nåede man dog ikke 

på dette møde, og vi ser frem til at få indsigt i, hvad det kommer til at betyde for Grønhøj og vores 

regnskab. 

 

Jeanette blev på mødet lovet en rabat i regnskabet, da vi i Grønhøj ikke havde haft fuld bemanding 

på afdelingsinspektørniveau. 

 

I forbindelse med 3Bs tiltag om at styrke dialogen holder Jeanette og Hanne (alle 

bestyrelsesmedlemmer er velkomne) møde med 3B direktion den 1. juni 2011 kl. 14.00-16.00. 

 

Der er igangsat vandsparekampagne fra 3B. Gert lovede at være forgangsmand på denne aktivitet. 

 

Ad.2. 
Gennemgang af aktivitetsliste.  



 

Aktivitetsliste blev gennemgået, og opdateret. Vedlægges. 

  

Ad.3. 

Bordet rundt. 

 

Jeanette kontakter Elva og Mulle (Ude udvalget) for at foreslå, at vi til foråret laver en ”ryd op i 

Grønhøj dag”. 

 

Jeanette rykker Peter for at ændre telefonsvareren på varmemesterkontoret, da den pt. svarer på 

Engelsk. Jeg spørger også Peter om rullegardinerne i Fælleshuset – hvem der har sat dem op, og om 

de kan rettes op. 

 

Vi skal have styr på afskrivningsreglerne for vores hårde hvidevarer. Er der afsat penge til, at vores 

køleskabe snart må være udbrændte, også rent energimæssigt. Sættes på aktivitetslisten. 

 
  

Evt. 
 
Der er pt. aftalt følgende møder: 
 
15/3-2011 
 
17/5-2011 

 

 


